
Styremøte Telemark Bridgekrets 

Dato: 27.9.23

Sted: Aarnes kafeteria


Fremmøtte: Arild Aarmot, Morten Thunberg, Sondre Labråthen Hogstad, Stig Johanson og Anne 
Grethe Seljordslia


Sak 1 2023/2024


KGB mix/KM mix er det kommet innbydelse og påmelding ligger ute på bridge.no. Ønskelig fra 
kretsstyret at dette fortsatt blir arrangert av KGB BK framover. Tas opp på årsmøtet. 	 	 	 


Sak 2 2023/2024


4. divisjon Telemark arrangeres i Midt-Telemark 28.+29.10.23 og 3.+4.2.24


Ansvarsliste: AGS ordner lokale og arrangement med Midt-Telemark BK som teknisk arrangør

	           MT ordner innbydelse og legger ut på bridge.no


Sak 3 2023/2024


KM lag. Arrangeres i Lunde 24. eller 25.2.23. 


Ansvarsliste: AAa ordner med at Lunde BK blir teknisk arrangør.


Sak 4 2023/2024


KM par. Må forhandles på pris i Kragerø dersom det skal arrangeres der i år. Bør arrangeres rundt 
1. mai ett sted.


Ansvarsliste: AAa forhandler videre på pris, eventuelt sammen med Torgeir Wesser.


Sak 5 2023/2024


Ny webside for Telemark krets. Den gamle er utdatert og komplisert å oppdatere. Forbundet har 
en løsning som fungerer slik klubbsidene gjør. Lett for alle å oppdatere slik at arbeidet kan 
fordeles på flere.


Ansvarsliste: MT oppretter abonnement og setter opp et utkast. 


Sak 6 2023/2024


Ett lag trakk seg fra å spille i 3. divisjon. Det er sendt ut Mail til alle klubbledere med ønske om 
tilbakemelding på om noen lag ønsker å stille på den plassen Telemark har i 3. divisjon.  Kun ett 
lag meldte seg. MT var inhabil under avstemming da han er deltagende på meldt lag. 

Kretsstyret er dog enstemmig i avgjørelsen om at dette laget får plassen.


Sak 7 2023/2024


Info om kretsledermøte på Teams der AGS stilte etter spørsmål fra AAa.

- info om skolebridge som fikk midler fra Sparebankstiftelsen til å gi 6. klassinger rundt om i 

landet info om bridge og mulighet til å spille bridge etter skoletid i regi av Forbundet og bidrag 
fra lokale klubber. Mer info på https://juniorbridge.no/norsk-skolebridge/ 


- Signaler om at det mest sannsynlig kommer forslag på Bridgetinget om økt kontigent til 
forbundet pga underskudd. Kretsen tar ikke stilling til dette nå.


- Ønske om hjelp fra kretsstyret dersom noen klubber i Telemark har restanse på serviceavgift. 


http://bridge.no
https://juniorbridge.no/norsk-skolebridge/


Sak 8 2023/2024


Regnskap. Ligger an til et underskudd etter stor, og god, investering i fjor når det gjelder sponsing 
på KM par som var en stor suksess. Eksakte tall blir forelagt årsmøtet.


Referent AGS



